
Referat FAU 24.01.22 
Tilstede fra FAU: Andreas, Ann-Kristin, Linda, Rigmor, Brita, Margit, Vibeke, Hilde, Sigve, Mette, Kai 

og Marita 

Tilstede fra skolens ledelse: Jorunn 

1.Godkjenning av agenda. 

Flytter på noen av punktene på agendaen. 

2. Kommentarer til forrige referat. 

Ingen kommentarer. 

3. Rektor informerer via Jorunn. 

Olsvik skole er nå på grønt nivå, men det er mye fravær av både lærere og elever på skolen. Etter at 

7. trinn var på leirskole i uke to, ble det et stort utbrudd på trinnet og elevene hadde 

hjemmeundervisning i uke 3. Nå er de fleste av elevene tilbake, men fortsatt blir det tilbudt 

hjemmeskole for de som ikke har kunnet komme tilbake enda. 

Skolen sender mange SMS til ulike trinn i løpet av ukene der elever som er øvrig nærkontakter blir 

oppfordret om å teste seg. Skolen har en oppfatning av at foreldrene er gode til å holde syke barn 

hjemme og teste de når de blir oppfordret til det. 

Neste skoleår er det 48 elever på 1. trinn og skolen planlegger å ha tre klasser. På 8.trinnet blir det 90 

elever og her planlegges det 4 klasser. 

Alle skolene i Laksevåg bydel er pilotskoler i forhold til kommunikasjonsplattformen Vigilo. Planlagt 

oppstart er i løpet av vårsemesteret. 

Olsvik skole er nå blitt sertifisert som Dysleksivennlig skole. Skolen ønsker å ha en markering i forhold 

til dette, men avventer på grunn av Corona. 

4. Sluttføre «opprop» angående etablering av ny barnehage. 

Sigve orienterte om historikken bak ny barnehage. 

Det mangler et politisk vedtak om at barnehagen skal bygges. I 2015 ble det godkjent en barnehage 

med 120 barn. Bruksplanen for barnehage ble vedtatt samme år. I den står det at barnehagen skal 

bygges om det er behov for barnehage i Olsvik. I 2019 ble det gjort et byrådsvedtak om at 

barnehagen skal bygges ut som erstatnings barnehage for Laksevåg barnehage mens den 

rehabiliteres. En ny bruksplan for barnehage kommer til våren, der kommer det frem at det er 

ønskelig at skolekretser skal ha en barnehage i nærheten. 

Planen videre er å snakke med Byråden om barnehagebehovet i Olsvik. Om det ikke fungerer, vil 

Sigve ta kontakt med pressen. 

5. Informasjon fra SU-møte. 

Det var SU-møte 17.januar. Elevene var denne gangen representert kun med elever fra 

ungdomstrinnet.  



Ungdomstrinnet har fått være inne i friminuttene når skolen har vært på gult nivå. Etter ønske fra 

elevene vurderes det om de også kan være inne på grønt nivå. En forutsetning for at elevene skal 

kunne være inne, er at vindu er åpne. 

Ballet som var planlagt på ungdomstrinnet i februar, utsettes til våren på grunn av 

antallsbegrensningene. 

Elevene på ungdomstrinnet savner «Timen om livet», for å kunne ta opp det de er opptatt av. Timen 

har blitt nedprioritert i forhold til eksamensforberedelse. Dette har skolen tatt til seg og timen skal nå 

komme på timeplanen til ungdomstrinnet. 

Elevene ønsker å oppgradere musikkrommet.  

Elevrådet er blitt oppfordret til å kontakte FAU dersom de trenger hjelp til arrangement for elevene. 

Det er tatt en risikovurdering på SFO i forhold til at det er mye fravær blant ansatte. 

På SFO opplever de at det er mange som ikke sier ifra at de ikke kommer på langdagene. Dette gjør at 

det er mange ansatte på SFO disse dagene. Det går ut over økonomien på SFO. Penger som kunne 

blitt brukt på gøye ting for elevene, eller nok voksne når det er mange barn til stede, blir brukt på 

unødvendig personale på langdagene. Viktig å si ifra i god tid om man ikke kommer til å bruke 

plassen. Dersom elevene er syke, er det ønskelig at det er blir sagt ifra hvor lenge man tror fraværet 

vil vare. 

Skoleruten for 2022-2023 ble vedtatt med enkelte justeringer i forhold til Bergen kommune sitt 

forslag. 

Ordensreglene til Olsvik skole og Bergen kommune ble gjennomgått etter innkommen sak fra 

foresatt. Reglene kan virke overveldende, og hva betyr egentlig erstatningsansvar og konsekvens? 

Reglene vil bestå slik de er. Hva erstatningsansvaret og konsekvenser er kommer an på den enkelte 

sak og rammene rundt den. 

6.Økonomi. 

På FAU sin konto er det bokført 9369 kroner. 

7. Gruppene. 

- skolemiljø og arrangement; FAU har sammen med Olsvik IL fokus på ungdomsmiljøet i Olsvik. 

FAU har sendt søknad til områdesatsingen om støtte til å leie Marco Elsafadi. Han kan tilby et 

foredrag rettet mot ungdommene som blant annet går på språkbruk ungdommen i mellom. 

FAU ønsker å arrangere noe sammen med elevene på ungdomstrinnet, men da må de fortelle hva de 

ønsker. 

- trafikk; det er sendt mail til Trygg Trafikk i forhold til kommentarer som kom frem under 

refleksaksjonen før jul. Det handlet om hjertesonen og trafikken ved Olsvik skole. 

- natteravn; styremøte førstkommende torsdag. Natteravn Rådalen sin metode for innkalling av 

natteravner vil bli tatt i bruk. Før det er klart, må man ha klasselister fra alle skolene. Joachim har 

hovedansvar for innkalling på Olsvik skole, og har fått opplæring. FAU trenger en ny leder for 

Natteravnene i Olsvik, da Vibeke gir seg for å konsentrere seg om arbeidet i Natteravn-styret. 

Lederen skal være kontaktledd mellom styret og FAU Olsvik. 



8.Eventuelt. 

Sigve oppdaterte FAU om prosjektet «frafall i skolen».  

9.Neste møte. 

Mandag 21.februar 18-20. 


